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      Na dubnovém jednání Rady a Prezidia FV v Praze Vršovicích
bylo mimo jiné projednáno:   

 

·       Prezident FV p. Malík informoval Radu FV o proběhlém jednáních na ČD,a.s. a
OC. Dne 28.3.2022 za účasti zástupců zaměstnavatele proběhla provozní porada.
V rámci jednání se obě strany zabývaly např. informací, že stále na některých
pracovištích nedošlo k správnému zařazení vozmistrů dle Katalogu prací ČD do
10 TS – toto se bude projednávat na poradě 25.4.2022 nebo 28.4.2022 v rámci
 jednání ke Katalogu prací ČD, došlo k pověření Mgr. Blanky Havelkové na řízení
Odboru 10 ČD, a.s. atd..

·       Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace k uplatňování Katalogu prací
ČD. Dle informací OC dochází k neuznání zařazení do TS 10 u profese vozmistr.
Dne 28.4.2022 proběhne jednání, kde bude vznesen požadavek na upřesnění
činností v rámci jednotlivých TS a FV požaduje jednoznačné uznání činností
dohodnutých v rámci aktuálního zařazení do TS v Katalogu prací ČD.

·       Člen P-FV p. Lopata informoval Radu FV o jednání OC o změně PKS ČD,a.s. na
rok 2022. Jednání proběhlo dne 15.3.2022 v prostorech centrály OSŽ v Praze
Vysočanech. Náplní jednání byla změna výše odměny za tržby, stravné a
stravenky. Dohodnuté požadavky byly zaslány zaměstnavateli. Dále pak jednání
pokračovalo debatou k problematice mzdových nároků zaměstnanců v souvislosti
se současnou inflací.

·       Viceprezident FV p. Hevera seznámil Radu FV s informacemi o jednání k IN
KVs3-B-2022 ,, Provoz a obsluha brzdových zařízení železničních kolejových
vozidel“, které proběhlo dne 31.3.2022. Důvodem jednání je nutné zavedení
změn v IN, aby byly v souladu s evropskými pravidly. FV zaslala své připomínky
k předloženému návrhu, které byly v rámci jednání vypořádány. Rada FV byla
seznámena s jednotlivými změnami v této IN KVs3-B-2022.

·       Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace o jednání k IN PTs14-
B-2022 ,,Provozování drážní dopravy“. Tato nová IN nahrazuje stávající IN PTs9-



B-2011 a IN PTs10-B-2011. FV k předloženému materiálu zaslala své
připomínky.

·       Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o návrhu výcviku vozmistrů
ČDC. Rada FV byla seznámena se stanovisky zaměstnavatele v této otázce. FV již
navrhla některá možná řešení v organizaci samotného výcviku. Přínosem by bylo
zřízení pozice ,,školitele vozmistrů“, který by byl garantem zácviku vozmistrů.
Provedl by prezentaci a praktickou ukázku konstrukce vozů a možných závad v
provozu. Zaměstnavatel požaduje po zájemcích podpis doložky o povinnosti
zaměstnance po vykonání zkoušky odpracovat min.5 let v povolání vozmistr a
v případě nesložení závěrečné zkoušky úhradu vzniklých nákladů na zácvik a
kurz. Další jednání proběhne 2.5.2022. 

·       Viceprezident FV p. Hevera podal Radě FV informace k současnému
projednávání na úrovni PJ, výkony u ČDC. ČDC má vysoký počet přesčasové práce
a provádí na úrovni PJ úpravy systemizací např. zkrácení pracovní doby,
omezování obsazování pracovišť atd.. Tímto dochází k snížení o desetiny. ZO FV
mají možnost požádat o doplňující informace na jakém základě dochází
k předloženému návrhu a můžou následně posoudit oprávněnost tohoto kroku
zaměstnavatele.

·       Předseda Rady FV p. Nitsche - z členské základny vzešla připomínka k organizaci
KOP v letošním roce. Někteří zaměstnanci obdrželi poukazy s termínem nástupu
v řádu dní. Dle názoru členů by mělo být v budoucnu přidělování (průzkum a
zajištění pobytu) v delším časovém období. Zaměstnanci mají i osobní život a
mnohdy i důležité záležitosti, které mohou být při takto krátkém času před
nástupem KOP v kolizi. V takovém případě by zaměstnavatel měl přistoupit
k výměně daného poukazu.

·       Předseda Rady FV p. Nitsche – členové vznášejí dotaz na organizaci nákupu
vstupenek na muzikálová představení, jak tomu v minulosti bylo. Členové si tuto
nabídku značně oblíbili. Pokud by pro P-FV byl problém nabídnout určitá
představení s pevnými termíny konání představení, tak je možné nabídnout
členům FV dárkové vouchery do jednotlivých divadel.

·       Člen P-FV p. Lopata – na pracovišti Praha ONJ došlo k pracovnímu úrazu
zaměstnance (úraz elektrickým proudem z elektrického topného stojanu).
V souvislosti se šetřením a vznikem byla vznesen požadavek na SIBP p. Chabada.
Má v rámci své činnosti při prověrkách BOZP provézt kontrolu a zjistit závady.
Při vyhodnocení pak požadovat jejich odstraněny (majáčky na stojanech špatně
viditelné, zajištění stojanu, špatná komunikace mezi zaměstnanci atd.).
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